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(57) Abstract:

(EN): An adaptor assembly (300,700,1100,1800) comprising a plurality of spacers (722,724,726,728,1126,1128,1130) configured
to contact a plurality of contact points of an imaging device (100) and a plurality of holders (120) configured to be adjustable in
one or more directions and to support the plurality of spacers (722,724,726,728,1126,1128,1130). The adaptor assembly (300, 700,
1100, 1800) is configured to couple a corrector assembly (104) to an imaging device (100). The plurality of holders (120) may
comprise a bracket (702) and at least one side bracket (704); a plurality of arms (304, 306, 308), each arm comprising a first link
(314) pivotably connected to a base (312) and a second link (316) pivotably connected to the first link (314); at least one clamp
assembly (1102, 1104, 1106); or at least one belt assembly (1802, 1804, 1806).

(FR): L'invention concerne un ensemble adaptateur (300, 700, 1100, 1800) comprenant plusieurs entretoises (722, 724, 726, 728,
1126, 1128, 1130) configurées pour entrer en contact avec plusieurs points de contact d'un dispositif d'imagerie (100) et plusieurs
supports (120) configurés pour étre réglables dans une ou plusieurs directions et pour supporter les entretoises (722, 724, 726, 728,
1126, 1128, 1130). L'ensemble adaptateur (300, 700, 1100, 1800) est configuré pour coupler un ensemble correcteur (104) a un
dispositif d'imagerie (100). Lesdits plusieurs supports (120) peuvent comprendre : un support (702) et au moins un support latéral
(704) ; plusieurs bras (304, 306, 308), chaque bras comprenant un premier lien (314) relié de maniere pivotante a une base (312) et
un second lien (316) relié de maniere pivotante au premier lien (314) ; au moins un ensemble de serrage (1102, 1104, 1106) ; ou au
moins un ensemble courroie (1802, 1804, 1806).
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